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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 24.08.2010 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul CULCEA TUDOREL care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 124/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Culcea Tudorel:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 20 consilieri. Lipseşte doamna consilier local Chiş Şerban Ana Aurelia. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. Primar Ovidiu Marius Hada,  
domnul Vice-primar şi  dl. Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de servicii şi birouri din Primăria Municipiului Hunedoara, 
precum şi presa locală. “ 

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi este cea prezentată, nu s-a schimbat nimic.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Culcea Tudorel:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
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La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii consilierilor în funcŃie). 
Proiect de hot ărâre pentru modificarea Hot ărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 32/2009 privind aprobarea documenta Ńiei de avizare lucr ări de interven Ńie (DALI) şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul d e investi Ńie “Reabilitare şi modernizare 
reŃea stradal ă: str. Avram Iancu, str. Aurel Vlaicu, str. Carpa Ńi, str. Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 
1848, b-dul Libert ăŃii, b-dul Republicii, b-dul Traian – municipiul Hun edoara” în vederea 
depunerii proiectului individual “Reabilitare si mo dernizare re Ńea stradal ă: str. Avram Iancu, 
str. Aurel Vlaicu, str. Carpa Ńi, str. Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 1848, b-dul L ibert ăŃii, b-dul 
Republicii, b-dul Traian -  municipiul Hunedoara”.  

 
-     d-lui Primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz favorabil. 
-    d-nul Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-nul Munteanu Gigi:  
„Domnilor colegi, am câteva aspecte pe care vreau să le clarificăm aici. În primul rând 

aş începe de la titlul hotărârii care sună în felul următor: Proiect de hot ărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara n r. 32/2009 privind aprobarea 
documenta Ńiei de avizare lucr ări de interven Ńie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investi Ńie “Reabilitare şi modernizare re Ńea stradal ă: str. Avram Iancu, 
str. Aurel Vlaicu, str. Carpa Ńi, str. Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 1848, b-dul L ibert ăŃii, b-dul 
Republicii, b-dul Traian – municipiul Hunedoara” în  vederea depunerii proiectului individual 
“Reabilitare si modernizare re Ńea stradal ă: str. Avram Iancu, str. Aurel Vlaicu, str. Carpa Ńi, str. 
Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 1848, b-dul Libert ăŃii, b-dul Republicii, b-dul Traian -  municipiul 
Hunedoara”.  
                     
                     D-na  Suzana Ricea:  
                    „Dar ăsta-i titlul! ” 
 

D-nul Munteanu Gigi:  
                  „Numai o secundă. Văd că noi avem aici într-adevăr indicatori economici, dar de 
indicatori tehnici nu vorbiŃi. Ştim foarte bine că o asemenea lucrare, de o asemenea anvergură, din 
punct de vedere tehnic este mai puŃin corect făcută, ca să nu folosesc un termen mai dur, să nu zic 
greşit sau prost făcută, implică reparaŃii după probabil un an de zile. Nouă ni se pune în discuŃie 
doar partea economică. Nu se face vorbire deliberat despre partea tehnică. Partea tehnică rămâne 
la latitudinea celor care vor face parte din comisie şi care ne vor informa că aşa este stabilit în 
contract. Domnule Secretar, haideŃi să fim constructivi, că n-am venit aici să pierdem timpul, eu 
vreau doar să găsim nişte explicaŃii sau nişte formulări cât mai aproape de realitate. Dacă proiectul 
de hotărâre, aşa cum vă respect cuvântul, spune că nu ne referim decât la modificarea T.V.A.-ului, 
de ce întreg titlul ăsta?. Hotărârea pentru modificarea valorii T.V.A.-ului la Hotărârea nr. 32 din…, 
aşa trebuie să sune. Domnul Secretar, încă  odată, noi am mai avut discuŃii că din punct de vedere 
al formulării unor anumite hotărâri, este vădit intenŃionată deformarea textului, în vederea creării 
unor posibilităŃi ulterioare de interpretare, deci, vă rog foarte frumos, putem discuta ore întregi pe 
tema asta, aşa trebuia să sune această hotărâre: modificarea valorii T.V.A., scurt, pentru că nu 
faceŃi vorbire aici decât de valoarea de T.V.A. Nu să veniŃi cu titlul ăsta pompos, ştiŃi foarte bine că 
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există discuŃii pe tema asta, deja sunt licitaŃii create pe această tema, noi urmează să aprobăm 
nişte sume aici pe care nu le avem, deci vom vinde pielea ursului din pădure probabil că vom lua  
credite probabil că ne vom descurca cumva, dar în nici un caz în  acest mandat. Şi-atuncea, una, 
acest titlu nu se motivează, deci este total în afara contextului hotărârii pe care nouă ne-o solicitaŃi, 
şi a doua chestie cu indicatorii tehnici trebuie să fie prezentaŃi în aceeaşi măsură ca şi indicatorii 
economici. În momentul în care suntem dispuşi, şi cred că se v-a găsi înŃelegerea necesară să 
găsim soluŃii pentru efectuarea acestei lucrări, este foarte normal să avem şi nişte garanŃii. ŞtiŃi 
foarte bine că această problemă cu drumurile şi cu asfaltarea Hunedoarei este una nu stringentă, ci 
foarte stringentă, şi, şi noi, cât şi domnul Primar, toŃi avem reproşuri pe această temă, probabil că 
vom lua nişte credite, vom încerca să ducem la bun sfârşit această operaŃiune cu gândul bun de a 
face ceva pentru Hunedoara, şi vom constata cu stupoare că după un an de zile trebuie să începem  
să reparăm la ele, pentru că în contract nu avem o garanŃie pe minimum perioada creditului. Asta 
trebuia să apară într-o asemenea hotărâre, se licitează numai în condiŃia în care executantul v-a da 
o perioadă de garanŃie minim pe perioada la care plătim. Este anormal să plătim 5-6 ani un credit, şi 
sa primim  garanŃie 6 luni  pe o lucrare. Este anormal, şi suntem responsabili cu toŃii în egală 
măsură, egal că-i consilier, secretar, primar, trebuie să ne gândim foarte bine ce decizii luăm pe 
această temă. ” 

 

                     D-nul Primar Ovidiu Hada : 
                    „Domnule consilier…” 
 

D-nul Munteanu Gigi:  
 „Vă ascult domnule primar…” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  
„Dumneavoastră eraŃi consilier in martie 27 - 2009?!” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  

                „Şi dumneavoastră eraŃi primar dacă-mi aduc  aminte, deci fără voia mea eram 
consilier. ” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Fără voia dumneavoastră?! ” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Dacă vorbiŃi de mandatul în care dumneavoastră eraŃi primar, da.” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Voia doar să vă reamintesc că atunci aŃi votat pentru hotărârea nr. 32 în 27 martie, 
era responsabilitatea dumneavoastră pentru că în acest proiect de hotărâre se cere modificarea 
acestei hotărâri, trebuia să revizuiŃi hotărârea 32. Colega mea aduce acum toate anexele la acea 
hotărâre, dumneavoastră puteaŃi să le cereŃi. De asemenea aş vrea să vă spun că acest proiect 
de hotărâre, pentru acest proiect de hotărâre există finanŃare din fonduri europene, deci nu ştiu 
exact în ce direcŃie a-Ńi vrut să mergeŃi. ” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
 „Am citit că ”consilierii ştie să citească, domnule primar, deci ştie unii dintre ei să 

citească”, nu veniŃi să-mi daŃi argumente care sunt deja cuprinse de domnul Secretar aicea. ” 
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D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Şi atunci ce nu a-Ńi înŃeles?” 

D-nul Munteanu Gigi:  
 „Vă rog frumos, fac această discuŃie tocmai fiindcă am aprobat acea Hotărâre 32 pe 

care dumneavoastră ştiŃi foarte bine că ne-a-Ńi pus-o cu titlul de a aproba studiul de fezabilitate 
pentru asemenea lucrări şi nu licitaŃii pentru întocmirea lucrărilor. ŞtiŃi foarte bine ce circ a ieşit pe 
tema aia.” 

                       D-nul Primar Ovidiu Hada:  
                      „Nu nu ştiu, domnul consilier. Nu ştiu foarte bine?” 
 

D-nul Munteanu Gigi:  
 „ŞtiŃi foarte bine că această nouă formulare pe care o avem în titlu nu face decât să 

întărească punctul dumneavoastră de vedere, şi în momentul în care vă dăm girul prin vot, 
înseamnă că am eliminat orice fel de interpretare legată de acea Hotărâre 32/2009, şi de asta 
vreau să fiu foarte atent şi prezint şi colegilor să se gândească foarte bine ce avem de făcut faŃă 
de această situaŃie. Deci tocmai fiindcă întâmplător eram consilier  şi dumneavoastră eraŃi primar 
nu s-a discutat aspectul ” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Eu nu întâmplător am fost primar, domnule consilier, vorbiŃi de dumneavoastră. 
Întâmplător eu nu eram primar. ” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„LăsaŃi-mi o notă de rezervă personală pe care…” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Eu nu întâmplător , credeŃi-mă.” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Este punctul meu de vedere personal. ” 

 D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„ Da, dar eu v-am clarificat, nu întâmplător, eu am fost ales. ” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Eu ceream clarificări la această hotărâre, nu la punctul dumneavoastră de vedere 

dacă eraŃi primar…. ” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Deci la această hotărâre colegii mei o să vă aducă 100 de pagini de la acea anexă pe 
care trebuia să le revizuiŃi, nu-i nici o problemă, luăm o pauză, revizuiŃi-le anexele…  ” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Eu cred că tocmai evităm problemele domnule primar, deci tocmai încercăm să 

evităm problemele, tocmai încercăm să evităm problemele. ” 

D-nul Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnule preşedinte, îmi daŃi voie?” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
„Vă rog” 
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D-nul Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci, fără să intru în dialog cu domnul consilier pe celelalte, dar într-o zi când are 

dânsul timp liber, să-i pun la dispoziŃie Legea 24 din 2001 privind tehnica legislativă cu o mie şi una 
de completări, şi din care reiese cum se face o modificare, sau altceva, ce titlu trebuie să acordăm 
şi toate celelalte. Deci nu intru cu dumneavoastră, dar vă pun la dispoziŃie legislaŃia privind tehnica 
legislativă.” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Eu vă mulŃumesc pentru buna intenŃie, şi bine-nŃeles că o să ne punem de comun 

acord să găsim un timp pentru a discuta şi acest aspect, care nu face astăzi obiectul acestei 
întâlniri.” 

D-nul Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nici nouă nu ne plac titlurile de o jumătate de pagină, dar asta este.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Până atuncea putem face alte discuŃii până se aduce documentaŃia, domnule primar? 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Vă ascult în continuare.” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Vream să vă întreb care este punctul dumneavoastră de vedere, deci stric personal, 

având în vedere că veŃi fi reprezentantul Consiliului Local pentru a fi tratate negocierile legate de 
aceste lucrări…” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nu există negocieri pentru aceste lucrări domnule consilier, se face licitaŃie publică.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Atunci haideŃi să reformulez: toate demersurile.” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Deci nu există negociere pentru aşa ceva.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Am înŃeles, toate demersurile, m-am exprimat greşit, îmi cer scuze, nu era rea 

intenŃie. Din delegatul Consiliului Local, reprezentantul, va face toate demersurile legate de a pune 
în practică  până la urmă aceste lucrări…” 

 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nici nu le voi pune în practică, firma care câştigă le va pune în practică, domnule 
consilier…” 

D-nul Munteanu Gigi:  
„Domnule primar, eu vorbesc foarte bine limba română. Nu vorbesc engleza, e 

adevărat, n-am făcut niciodată din acest aspect o calitate a mea, dar vă rog frumos să mă scuzaŃi şi 
să înŃelegeŃi încă odată, cum v-am mai spus de câteva ori, fac aceste discuŃii cu bună intenŃie, şi în 
nici un caz ironic sau cu o tentă de a jigni pe cineva. Le fac cu bună intenŃie, tocmai ca să evităm 
viitoarele, ştiu eu, eventuale neconcordanŃe sau discuŃii pe care le putem avea. N-aş vrea să mai 
fie, şi atunci haideŃi să le lămurim acuma că avem timp. Aş vrea să vă întreb, legat de o situaŃie 
prezumtivă, în care vom fi puşi în situaŃia de a angaja un credit ca primărie, pe o perioadă x, cum să 
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spun, comisia care va participa la această licitaŃie va face un caiet de sarcini, sau ştiu eu, 
reprezentanŃii primăriei…” 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nu reprezentanŃii primăriei, ci cei care se vor ocupa. Acestea sunt fonduri europene, 
ei vor veni cu caietul de sarcini.” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Şi nu avem acces la un, să spunem, la un caiet de sarcini cadru care se referă strict 

la perioada de garanŃie. Deci aceste lucrări în România au o mare problemă.” 
 

D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Îi dau voie doamnei Suzana să răspundă.” 
 
D-na Ricea Suzana:  
„Până nu se semnează contractul de finanŃare şi se stabilesc nişte reguli foarte stricte 

privind achiziŃiile publice şi noi o să ne supunem legislaŃiei naŃionale şi regulilor impuse de către  
finanŃator. În momentul în care se va  întocmi documentaŃia pentru lucrări, noi o să comunicăm cu 
cei de la  Ministerul FinanŃelor, este unitatea centrală, şi până nu obŃinem avizul respectiv nu vom 
putea demara. Cei de la A.D.R., cei de la Comisia Europeană…În momentul acesta nu am demarat 
absolut nimic, până nu se semnează contractul.” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„ÎnŃeleg ideea, noi urmează să aprobăm, să dăm un acord pentru derularea acestor 

lucrări, pe care o să avem neplăcuta surpriză românească să constatăm că au 6 luni garanŃie după 
efectuarea lor, şi atuncea… 

 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nu va fi, nu va fi aşa ceva.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Am făcut scenariul prezumtiv, tocmai ca să pot primi un răspuns prezumtiv, nu l-am 

cerut pe cel corect că nu-l avem astăzi.” 
 
D-na Ricea Suzana:  
„Vor atrage atenŃia cei de la Autoritatea de Management.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Haide-Ńi să discutăm prezumtiv, la cele două, să nu avem surprize, pentru că e deja 

sensibil în Hunedoara cu asfaltarea.”  
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Deci nu mai este domnul Băsescu ministrul transportului când se dădea 6 luni. 
Acestea sunt fonduri europene şi nu se mai…” 
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D-nul Munteanu Gigi:  
„Dacă-mi aduc aminte, garanŃia o dă cel care prestează lucrarea.” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Da, dar a fost prevăzut în caietul de sarcini când eram domnul ministrul Băsescu.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  
„Păi da n-are rost, că ştiŃi că-i obligatorie, după ce mai o tot tărăgănaŃi, că e 

obligatorie. Deci studiaŃi OrdonanŃa 34 cu normele 925, şi după aia veniŃi şi puneŃi pe masă. Şi asta 
referitor şi la ce-aŃi spus, garanŃie, perioadă, indicatori tehnico-economici, ştiŃi la fel de bine ca şi 
mine că ăştia se specifică in caietul de sarcini şi fişa de date a achiziŃiei, care vine ulterior. Dar 
dumneavoastră sunteŃi contra punerii în practică a acestui proiect. Păi din moment ce nu vă 
documentaŃi înainte şi vorbiŃi tâmpenii, cum altfel?” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Eu îmi permit să vorbesc tâmpenii…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
  
D-nul Munteanu Gigi:  
„Este anormal să plăteşti 5 ani la un credit şi să ai garanŃie 2 pe lucrarea pe care 

plăteşti 5 ani.” 
 
D-nul Apostolescu Dan:  

 „Sunt termeni impuşi de Uniune Europeană, garanŃia…Dumneavoastră vreŃi să 
obturaŃi…” 
 

D-nul Vice-primar Dan Nicolae Robert:  
„Domnule consilier, o întrebare. Da de unde a-Ńi ajuns la concluzia că este vorba 

despre un credit?” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Pentru că, aşa cum ni s-a sugerat în alte şedinŃe să încercăm la întâlnirea pe comisii 

să luăm amănuntele necesare şi să nu mai venim aici în faŃa şedinŃei de plen nelămuriŃi, am solicitat  
să primesc nişte amănunte legate de acest aspect, şi pe scenariul de rezervă este un prezumtiv 
preŃ cât se poate, dar este normal de altfel, dacă nu avem aceşti bani, trebuie să ducem la bun 
sfârşit aceste lucrări, dar nu este normal să plătim…” 

 
D-nul Vice-primar Dan Nicolae Robert:  
„Noi vorbim despre un proiect cu finanŃare europeană, proiect depus anul trecut în 

martie. Când s-a depus, Suzana?” 
 
D-na Ricea Suzana:  
„În 31 martie anul trecut.” 
 
D-nul Vice-primar Dan Nicolae Robert:  
„În 31 martie, unde avem hotărâre de consiliu, deci este vorba de un proiect în care 

noi avem 2% partea noastră.” 
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D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Dumneavoastră aŃi citit scrisoarea de la A.D.R. - Vest? Domnule consilier, aŃi citit 
acea adresă de la A.D.R. - Vest?” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Da, am reuşit să o parcurg în linii mari, am văzut că…” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Şi în primul aliniat, spre sfârşitul primului aliniat, aŃi citit şi partea aia în care 
menŃionează: aceasta este considerată acceptată, deci cererea de finanŃare din partea, de către noi 
a fost acceptată. Partea asta a-Ńi citit-o?” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Domule primar, de acord…” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„RăspundeŃi-mi vă rog frumos la prima întrebare.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Mă bucură acest răspuns, dar, eu fac vorbire acuma faptul că noi trebuie să avem 

aceşti bani înainte, şi o să primim tot ce este…” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nu este adevărat.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„…tot ce este eligibil o să primim până la valoarea…” 
 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Domnule consilier, sunteŃi, aŃi fost minŃit, domnule consilier, că eu sunt convins că nu 
a venit asta de la dumneavoastră. V-a minŃit, domnule consilier, v-a pus să vorbiŃi neinformat” 

 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„HaideŃi să trecem la vot.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Domnule primar, avem aici în nota de fundamentare cifrele…” 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„Domnule Preşedinte.” 
 
D-nul Culcea Tudorel:  
„Spune-Ńi domnule consilier.” 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„Domnule Preşedinte, vă rog să aplicaŃi regulamentul. Ca Preşedinte de şedinŃă aveŃi 

dreptul să limitaŃi vorbirea consilierilor, sau dacă nu, facem o pauză, şi grupurile de consilieri pe 
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partide îşi formează un anumit timp de vorbire, ca să scurtăm aceste lucruri. Al doilea lucru ce vă 
rog, insistent, să se facă vorbire doar la proiectul de zi, nu alte supoziŃii şi alte anexe, şi alte planuri, 
aşa scrie şi la regulament. Vă mulŃumesc mult.” 

 
D-nul Culcea Tudorel:  
„La punctul respectiv s-a vorbit.” 
 
D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„O singură întrebare. La articolul 4, mă refer aici la acordul de finanŃare a sumei în 

valoare de 41.531.157 din bugetul Municipiului Hunedoara, reprezentând valoarea totală a 
proiectului. Întrebarea este dacă această sumă, pentru doamna, dacă ne poate lămuri, avem 
această sumă…” 

 
D-nul Primar Ovidiu Hada:  

„Nu, dar citiŃi până la sfârşit acel articol domnule consilier…din care 32.760.207 
reprezintă asistenŃă financiară nerambursabilă. Deci noi vorbim de diferenŃa între 32 de milioane şi 
41. 

D-nul Bobou Ńanu Dan:  
„Şi diferenŃă ce va fi cheltuită în avans până la rambursarea de către Autoritatea de 

Management…Deci diferenŃa asta există?” 
 
D-na Ricea Suzana:  
„Prin OrdonanŃa de UrgenŃă nr. 64/2009, s-au schimbat regulile privind finanŃarea 

proiectelor cu fonduri europene. Suntem obligaŃi ca autoritate locală să aprobăm valoarea totală a 
proiectului. Există anexe speciale în bugetul unei unităŃi administrativ-teritoriale. Noi suntem obligaŃi, 
şi se face anexă la contractul de finanŃare. Cereri de rambursare vor fi eşalonate, şi noi întotdeauna 
le-am estimat să acoperim trimestrul sau o licitaŃie minim 3 pentru o cerere de pre-finanŃare 300.000 
de lei, n-avem voie să solicităm decont pentru o valoare mai mică de 300.000  de lei. Avem dreptul 
să primim 30% pre-finanŃate. 15% prima tranşă pentru primul dosar, pentru prima achiziŃie publică, 
care va fi auditul proiectului, sau publicitatea proiectului, suntem obligaŃi să le asigurăm. Trebuie să 
avem auditor extern, care verifică cheltuielile proiectului.” 

 
D-nul Vice-primar Dan Nicolae Robert:  
„Şi oricum toate sumele care se…”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
D-nul Culcea Tudorel:  
„Domnilor consilieri, supun la vot titlul Hotărârii, şi vă reamintesc că se adoptă cu votul 

majorităŃii consilierilor în funcŃie.” 
 Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea Tudorel, 

Baloşin Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.) 
 Art.1 se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea Tudorel, Baloşin 

Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.) 
 Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.128/2010  se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea 
Tudorel, Baloşin Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.)  
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La punctul 2 al ordinii de zi se d ă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hot ărâre privind modificarea şi completarea inventarului 
bunurilor care apar Ńin domeniului public al Municipiului Hunedoara, îns uşit prin Hot ărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1 999, cu modific ările şi complet ările 
ulterioare. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea Tudorel, 

Baloşin Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.) 
 
Art.1 se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea Tudorel, Baloşin 

Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.) 
Art.2 se aprobă cu 19 voturi “pentru”, şi 1 vot „abŃineri”( Farcaş Ladislau.) 
Art.3 se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr.129/2010 se aprobă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi „abŃineri”(Culcea 

Tudorel, Baloşin Nicolae, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi Vasilescu Tatiana.)  
 

 
 
D-nul Culcea Tudorel:  
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 24.08.2010 

 
 
 
 

 
 

                  Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 32/2009 privind aprobarea documentaŃiei de avizare lucrări de 
intervenŃie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Reabilitare şi 
modernizare reŃea stradală: str. Avram Iancu, str. Aurel Vlaicu, str. CarpaŃi, str. Victoriei, b-dul 
Dacia, b-dul 1848, b-dul LibertăŃii, b-dul Republicii, b-dul Traian – municipiul Hunedoara” în vederea 
depunerii proiectului individual “Reabilitare si modernizare reŃea stradală: str. Avram Iancu, str. 
Aurel Vlaicu, str. CarpaŃi, str. Victoriei, b-dul Dacia, b-dul 1848, b-dul LibertăŃii, b-dul Republicii, b-
dul Traian -  municipiul Hunedoara”.  

Hotărârea nr.128/2010 se aprob ă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi 
„ab Ńineri”(Culcea Tudorel, Balo şin Nicolae, Farca ş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi 
Vasilescu Tatiana.)  
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 
inventarului bunurilor care aparŃin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Hotărârea nr.129/2010 se aprob ă cu 14 voturi “pentru”, şi 6 voturi 
„ab Ńineri”(Culcea Tudorel, Balo şin Nicolae, Farca ş Ladislau, Munteanu Gigi, Leu Mihai şi 
Vasilescu Tatiana.)  
 
 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


